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Abstract (en)
The invention relates to a device for the dispensing of adhesive tape pieces from a reel of adhesive tape coated on one side and wound without
release film. The device has a housing for receiving the reel and an opening in the case of the housing with guide parts for the adhesive tape. The
guide parts (21, 22) facing away from the adhesive side of the tape (303) are designed with a tear-off edge part (23) and the guide parts facing the
adhesive side (31) of the tape (303) are designed as two or three narrow webs (20) arranged adjacent to one another at a distance. Approximately
diametrically opposite the opening (11) on the outside of the case of the housing (10), there is a loop (30) is attached externally for a belt for the
operating person. A rewind lock or brake (40, 41) for the reel (50) is provided. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Vorrichtung zur Abgabe von Klebebandstücken von einem Wickel aus einseitig beschichteten und trennfolienfrei
gewickeltem Klebeband. Sie weist ein Gehäuse zur Aufnahme des Wickels und eine Öffnung im Mantel des Gehäuses mit Führungsteilen für
das Klebeband auf. Die der Kleberseite des Bandes (303) abgewandten Führungsteile (21, 22) sind mit einem Abrißkantenteil (23) und die der
Kleberseite (31) des Bandes (303) zugewandten Führungsteile sind als zwei oder drei mit Abstand nebeneinander angeordnete schmale Stege
(20) ausgebildet. Der Öffnung (11) ist etwa diametral gegenüberliegend am Mantel des Gehäuses (10) außen eine Öse (30) für einen Gürtel für die
Bedienungsperson angebracht. Eine Rücklaufsperre oder Bremse (40, 41) für den Wickel (50) ist vorgesehen. <IMAGE>
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